
Title (en)
INNER SOLE AND SOLE ARRANGEMENT WITH VENTILATION EFFECT AND EFFECTIVE FLUID REMOVAL

Title (de)
INNENSOHLE UND SOHLENANORDNUNG MIT VENTILATIONSEFFEKT UND EFFEKTIVEM FLÜSSIGKEITSABTRANSPORT

Title (fr)
SEMELLE INTÉRIEURE ET AGENCEMENT SEMELLE À EFFET DE VENTILATION ET À ÉVACUATION EFFICACE DE LIQUIDE

Publication
EP 3939460 A1 20220119 (DE)

Application
EP 21184194 A 20210707

Priority
DE 102020118545 A 20200714

Abstract (en)
[origin: WO2021260234A1] The present invention relates to an inner sole (10) for shoes, which has a foot-facing foot face (12) and an opposite
shoe-facing sole face (14), wherein the sole skin of the inner sole (10) comprises a structure consisting of hexagons arranged areally, wherein each
hexagon forms a cavity, each hexagon (16) is open towards the shoe-facing sole face (14), and each hexagon (16) comprises a perforation (15)
which perforates the sole skin towards the foot-facing foot face (12). The invention also relates to a shoe equipped with such an inner sole.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Innensohle (10) für Schuhe, die eine fußzugewandte Fußfläche (12) und eine entgegengesetzt liegende
schuhzugewandte Sohlenfläche (14) aufweist. Die Innensohle (10) ist mit wenigstens zwei durchgehenden Durchgangsöffnungen (16) versehen,
wobei die wenigstens zwei Durchgangsöffnungen (16) sohlenflächenseitig über wenigstens einen in die Sohlenfläche (14) eingelassenen Querkanal
(18) miteinander verbunden sind. Die Durchgangsöffnungen (16) der Innensohle (10) weisen im Querschnitt eine hexagonale Geometrie auf. Die
Erfindung betrifft ferner eine Sohlenanordnung, umfassend eine Innensohle (10) und eine separate Einlegesohle, wobei die separate Einlegesohle
zumindest im Vorderfußbereich (28) wenigstens eine durchgehende Durchgangsöffnung aufweist.
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